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Dzięki internetowej transmisji po raz kolejny mogłem pospacerować wraz Radą Miejską
ścieżkami rabczańskich problemów. 13 marca, podczas posiedzenia Komisji Problemowej, nad
propozycją Burmistrza dotyczącą stawek za odbiór śmieci (18 zł za śmieci segregowane i 36 zł
za niesegregowane) dyskutowali Radni. I tu bardzo dziękuję Radnym z Klubu Radnych Nasze
Miasto (NM) za udostępnienie na swojej stronie (www.rabkanm.pl) relacji z tego posiedzenia,
gdyż ? jak pisałem w poprzednim Spacerze - właśnie podczas prac Komisji można bliżej
przyjrzeć się pracy Radnych.
Nim jednak zaglądniemy do sali obrad w Urzędzie Miejskim, zapraszam na krótką rozmowę z
burmistrzem Leszkiem Świdrem.
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